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Dotyczy: Usuwania śniegu z zatok autobusowych. 

  

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W związku z prezentowanymi nam przez środowisko kierowców autobusów miejskich  

jak i korzystających z komunikacji miejskiej mieszkańców postulatów pragniemy zwrócić uwagę  

na problem nieodśnieżonych zatok postojowych. 

Podczas czynności odśnieżania dróg w mieście pomijane są zatoki autobusowe.  

Wskutek ich nieodśnieżania zalega na nich coraz większa warstwa śniegu, często przekraczająca prześwit 

autobusu. Dodatkowo pługi odśnieżające ulice spychają śnieg powodując powstanie dodatkowej ściany. 

Cała opisana wyżej sytuacja powoduje, iż kierowcy autobusu nie mogą wjechać do zatoki postojowej. 

Powoduje to niebezpieczną dla pasażerów sytuację, zmuszając ich do wychodzenia wprost na zalegającą 

warstwę śniegu. 

W związku z powyższym zwracamy się do Pana Prezydenta z prośbą o odpowiedź na następujące 

pytania: 

1) Jakie jest stanowisko Kierownictwa Miasta w przedmiotowej sprawie? 

2) Czy Kierownictwo Miasta rozważa wprowadzenie zmian w sposobie odśnieżania ulic  

z uwzględnieniem zatok postojowych dla autobusów komunikacji miejskiej? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 

 


